



ATTESTATION OF THE MAINTENANCE OF THE VALIDITY OF THE CERTIFICATE

The INTERCERT Qualifying and Certifying Ltd. attests that



ADA Hungária Bútorgyár Kft.
H-9900 Körmend, Rákóczi u. 154.

the environmental management system certified by the INTERCERT Qualifying and Certifying Ltd. and recorded under registration number 18455 complied with the requirements of the ISO 14001:2015 standard in the supervisory audit, which was held on January 15, 2019.

Based on the above I hereby maintain the validity of the certificate until January 26, 2020.

This attestation is the inseparable part of the certificate; it is valid exclusively together with the same.

Budapest, January 22, 2019




Certification Director



BESCHEINIGUNG ÜBER DIE AUFRECHTERHALTUNG DER GÜLTIGKEIT DES ZERTIFIKATS

Die INTERCERT Qualifizierungs- und Zertifizierungsgesellschaft GmbH
bescheinigt hiermit



ADA Hungária Bútorgyár Kft.
H-9900 Körmend, Rákóczi u. 154.

dass ihr unter der Registrationsnummer INTERCERT 18455 registriertes Umweltmanagementsystem beim am 15.01.2019. gehaltenen Kontrollaudit den Anforderungen des Standards ISO 14001:2015 entsprochen hat.

Aufgrund der Obigen wird die Gültigkeit des Zertifikats bis zum 26.01.2020. von mir aufrechterhalten.

Diese Bescheinigung ist untrennbarer Teil des Zertifikats und ist nur damit zusammen gültig.

Budapest 22.01.2019.




Direktor für Zertifizierung